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I medfør af § 37 stk. 1 i forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

1. Hvordan er overtagelsen af sags- og kompetenceområder fra den danske stat planlagt? 

2. Hvor meget vil overtagelsen af sags- og kompetenceområder, som nævnt i spørgsmål 1, 

hvert enkelt, og samlet koste? 

3. Er der koordinering og prioritering i forhold til de omtalte sags- og 

kompetenceområderne? 

4. Hvilken tidsramme er sat for overtagelse af ovennævnte sags- og kompetenceområder? 

 

(Medlem af Inatsisartut Anthon Frederiksen, Partii Naleraq)  

 

Begrundelse: 

Jfr. Selvstyrekommissionens betænkning, hvor det bl.a. er besluttet, at Namminersorlutik 

Oqartussat inden for rigsfælleskabet kan overtage visse sags-og kompetenceområder.  

Jeg vil derfor vide hvilke planer Naalakkersuisut har omkring de sags- og kompetenceområder om 

at hjemtage samt hvorledes man har valgt at koordinere og prioritere disse og ikke mindst hvor 

meget disse vil koste hver især. 

 

Spørgsmålet bedes at blive besvaret indenfor ti (10) arbejdsdage. 


